
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s överstyrelse den 
7/9/53 på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen samt från 
"filmdetaljen” B. Sandberg.

§ 1.
Sammanträdet öppnades med att ordföranden gav ordet till Birger 

Sandberg för ett meddelande från det just avslutade sammanträdet med 
repr. från Artfilm och DIF:s filmkommitterade.

§ 2.
Som ordf. i filmkommittén konstaterade Sandberg att viss oklarhet 

i hur filmkontraktet med Artfilm skulle tolkas förelåg och att K.E. 
Nordlund därför åtagit sig en fortsatt sakkunnigutredning i frågan. 
Några större inkomster var ej att påräkna för DIF och utredningen kom
mer mest att ha värde ur principsynpunkt.

Utredningen skulle föreligga färdig till nästa 
ÖS-sammanträde, då avgörande skulle träffas om ärendet skulle drivas 
vidare eller ej.

Härefter lämnade Sandberg sammanträdet.
§ 3.

Protokollet från ÖS-sammanträdet den 31/8/53 tillsammans med fot
bollsstyrelsen genomgicks. Det justerades utan ändringar och sam
tidigt beslöts att det skulle tillställas fotbollsstyrelsen för dess 
godkännande och justerande.

§ 4.
Protokoll från styrelsens sammanträde den 31/8/53 godkändes utan 

erinringar.

§ 5.
Skattmästaren meddelade, att någon redovisning från fotbollens 

turnéer till Spanien /dec. 1952/ och England /mars 1953/ ännu ej in
kommit. Beslöts att därest dessa redovisningar ej inkommit före sep
tember månads utgång skulle ärendet åter tas upp i ÖS.

§ 6.
Då de statförslag, som inkommit från en del sektioner, inte var 

kompletta, beslöts att till kommande år utarbeta en standardblankett 
för sektionernas ifyllande i samband med dessas anhållan om anslag.

§ 7.
Uppdrogs åt Eckerbrant att infordrastatförslag från bandy, Norén 

från bordtennis, E. Karlsson från boxning och Liliequist från is
hockey.

§ 8.
Beslöts tillställa Supporterklubbens styrelse utdrag ur proto

koll av den 31/8/53 med fotbollsstyrelsen och ÖS i samband med för
dömandet av spexet av en Supporterstyrelseledamots maskeradupptåg på 
Drottninggatan efter matchen Djurgården-AIK.

§ 9.
Ordföranden meddelade, att något kontraktförslag ännu ej kommit 

ÖS tillhanda från Kgl. Stadionstyrelsen.

§ 10.
Nordlund rapporterade i impregneringsfrågan med Hammarbybacken, att
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han tillsammans med E. Nirling och ing. H. Wilson vid inspektion funnit, 
att allt virke utom det Bolidenimpregnerade var i behov av ny impreg
nering och att sådan också borde företas med lilla backen "Bamsekollen", 
som inte behandlats på senaste 8 åren. Uppskattningsvis skulle 800 
liter vätska åtgå. Lämpligen borde 1.000 liter "hylosan” inköpas, vil
ket kunde ske till ett pris av kr. 1:- pr liter. Det nämnda preparatet 
upplystes på förfrågan vara ett annat namn på ”håbinol". Nordlund med
delade vidare, att Bengt Töve var beredd åtaga sig arbetet för ut
förande lördag och söndagar. En arbetskostnad på kr. 1.000:- kunde be
räknas. Villkor för Toves medverkan var att DIF åtog sig hans försäk
ring under arbetet.

Sekreteraren ifrågasatte om inte ett inköp av impregnerings
vätska borde delas upp med hälften på nämnda "hylosan" och hälften på 
"Cuprinol". Sedan Nordlund åtagit sig skaffa professorsintyg på att 
"hylosan" var ett högklassigt impregneringspreparat och även med hän
syn till att offerten på "Cuprinol" låg 40 öre högre pr liter än 
"hylosan", beslöts avvisa sekreterarens förslag.

Härefter beslöts:
a) 1.000 liter "hylosan" á kr. 1:- pr liter inköpes
b) även Bamsekollen skall impregneras
c) arbetet utföres av B. Töve, E. Nirling m.fl. av 

dessa utsedda medhjälpare till en sammanlagd högsta 
kostnad av kr. 1.000:-

d) skattmästaren skall teckna försäkring för B. Töve
e) före utbetalning av beloppet skall arbetet ha in

spekterats och godkänts av fackman, som ÖS utser 
f) för dylik inspektion och kontroll under arbetets 

uppläggning utbetalar ÖS till ing. Hans Wilson ett 
belopp på kr. 50:-

g) sprutaggregat förhyres genom Nordlunds försorg till 
en kostnad av kr. 15-20 pr dag, varvid skall till
ses att aggregatet endast förhyres under arbets
dagarna och återlämnas under mellandagarna i ar
betet

h) arbetet skall våra färdigt senast den 15/10/53

§ 11.
I fråga om reklamskylt på skidbackens krön förelåg negativa 

rapporter från tilltänkta reklamobjekt. Beslöts fortsätta nya under
handlingar.

§ 12.
Meddelade Liliequist, att han gjort upp med E. Tidén i RF:s 

idrottsplatskommitte om sammanträde den 8/9 för slutdiskussion om 
DIF:s begäran om anslag till skidbacken.

§ 13.Åtog sig Dunér att representera ÖS vid bandysektionens årsmöte 
på Stadion den 8/9 kl. 19.00. Eckerbrant meddelade, att Å. Barrling 
var påtänkt som sekr. i sektionsstyrelsen och att ett utbyte på lag
ledarposten kunde bli aktuellt.

§ 14.
Beslöts utfärda fullmakt på boxningssektionens nyvalde kassör 

Kurt Hammargren att tillsammans med ordf. N.G. Bergström ha rätt 
disponera sektionens bankbok.

§ 15.
På ansökan av hustrun till en i polio insjuknad Djurgårdsvän i 

Malmberget beslöts skänka denne DIF:s klubbmärke.
§ 16.

Avslutades sammanträdet.


